

#### **Aboutus**

Founded in 1993, freight forwarder with longtime experience, servicing customers locally and internationally.

## **Company Mission**

Satisfaction and gratification for Customers, through offered service, based on individual needs and requirements, as well as fully professional support granted by our staff members

#### Key strengths:

- Professional and experienced
- Worldwide network of agents
- Means of transport: road, rail, sea & air
- Own container and trailer transport
- Strategically located warehouses in Poland , offices in all Polish sea ports
- Own customs brokerage agency
- Cargo Insurance

#### Achievements:

- On multiple occasions winner in ranking organized by Baltic Container Terminal (BCT) in Gdynia
- Leading Logistics supplier for top ranking European pulp & paper manufacturers
- Member of PISIL Polish FIATA Representative
- Certificate of Polish Chamber of International Trade

#### Worldwide network

Being representative of International forwarder group Marco Polo Line – our services are supported by experienced staff in most parts of the world. We have a large base of subcontractors verified by a long-term cooperation.

#### **IT Support**

We are using most modern IT solutions, allowing us to monitor current status of the handled goods. Our key customers have access to electronic data information exchange (EDI), that makes up for a very effective way of communication between NTA and client. Secured system connection is established by own IT team, responsible for implementation, training and daily flow supervision.

#### 关于我们:

创立1993. 货运大经验。提供服务为了本地和 国外的客户。

#### 公司的使命

通过我们的个性化的服务到得客户的满意与满足。我们的工作人员会提供完全专业的支持。

### 主要优势

- 专业,经验丰富
- 全球范围的代理网络
- 运输:陆路,铁路,海空,航空
- 自有集装箱与拖车运输
- 有战略性地理位置的波兰货栈。且每一个波 兰的港口均有我们的办公室。
- 自己的海关代理
- 货物运输保险
- 、培训和日常流动监测。

#### 我们的成就

- 波罗的海集装箱码头(BCT)的领先排名
- 欧洲领先的纸浆纸业生产商的主要物流提供商
- PISIL的会员-FIATA波兰国家代表
- 波兰国际商会会员

#### 国际化网络

Marco Polo 国际货运代理网络的代表 - 在世界 绝大多数的国家都有我们有经验的人员提供服 务。我们有大量长期合作的地区分包商资源。

#### IT支持

我们使用最先进的信息技术解决方案,让我们可以跟踪货品的最新状态。我们的主要客户通过使用EDI电子数据信息交换平台,以实现NTA和客户的高效沟通。安全的信息系统可以基于我们自己的信息团队,负责执行、培训和日常流动监测。

# CONTACT US: 联系方式:

Company name: 公司名称:

NTA sp. z o.o.

Address: 地址:

ul. Morska 59, 81-323 Gdynia, Poland

Telephone: 电话号码:

+48 58 669 85 00

E-mail address: 电子邮件:

office@nta.com.pl





AP Logistics Sp. z o.o. is a limited liability company with 100-percent share of Polish capital. The primary advantage of AP Logistics is people – professionals with long-term forwarding experience, originating fromknown and renowned companies of maritime sector. They make a good and acknowledged team of specialists, providing a guarantee for personal customer approach. Knowledge and competence, acquired over the years of practice, allow for meeting each even a very sophisticated customer order. Our goal is to provide professional, fast, and at the same time flexible service tailored to individual needs of each of our contracting parties. The whole trick is to find the "golden mean": high quality service for a reasonable price.

AP Logistics有限责任公司是一个波兰全资的有限责任公司。AP logistics公司的首要资源是人——他们是在海运领域的各大企业拥有很多经验的专业人士。他们组成了一个专业团队,他们是为客户提供可靠服务的保障。通过多年的实践获得的知识与专业能力,使我们能为客户提供优质的服务。我们的目标是为每个客户提供专业、快速和灵活且有针对性的服务。最重要是找到一个黄金点:优质的服务和合理的价格。



Our company has focused its business activities first of all on overall logistical services for companies, with a special consideration of maritime, vehicle, and rail forwarding. We implement logistical projects in all geographical latitudes.

Using a global network of logistical connections, we offer all types of services in the area of organising conveyance by sea, air, and road. We have also a worldwide network of agents/partners.

我们的公司的主要业务是为公司提供物 流服务——主要集中于海运、货运、 铁路运输。我们的物流覆盖所有的地区。

利用全球的物流关系,我们提供各种海运、陆运、空运的运输服务。我们在全球都有合作伙伴。

100

75

5

0

100

/5

25

5

0

100

95

75

\_\_\_

CONTACT US: 联系方式:

Company name: 公司名称:

AP LOGISTICS Sp z o.o.

Address: 地址:

10 Lutego Str, 5/3, 81-366 Gdynia

Telephone: 电话号码:

+48 58 622 31 60

E-mail address: 电子邮件:

sales@aplogistics.pl office@aplogistics.pl







95

75

0

100

75

25

5



DLS – Trans is a company, which has been successful in the transport branch for over 16 years now. Many things have changed since we were founded. When we began we were merely a freight forwarding company, whereas we are now recognized experts for transport and logistics solutions with our own large fleet of vehicles. Our 65, highly qualified employees ensure that all orders are processed as quickly as possible.

Moreover, we offer our services in sea freight: Import and Export worldwide as well as cross trades, customs clearance, warehousing. We use electronically archiving system, therefore you have several positive advantages

DLS – Trans is certificated to ISO DIN EN 9001:2008 and have also introduced SQAS (safety and quality assessment system).

Naturally DLS – Trans transports the goods entrusted to us with maximum quality, an environmentally friendly manner and meeting the constantly growing official security requirements.

Our objective is to provide value-added services to all of our customers.

#### DLS - Trans

是一个在运输行业已成功运营16年的公司。 自成立以来,我们也在与时俱进。成立初期,我们只是一个货运代理公司,然而现在我们是有着自己庞大舰队和车队的专业物流运输公司。我们65名称职高素质的员工保证所有的订单都会被高速有效的处理。

此外,我们提供海运的相关服务:全球范围的进出口,跨境贸易,清关及仓储服务。

DLS-Trans 已通过 ISO DIN EN 9001:2008 体系认证,并引入了SQAS(运输安全品 质评估系统)

### 当然, DLS-Trans

保证最高质量且环境友好的运输方式,并符合不断增长的官方安全标准。

我们的目标是向我们所有的客户提供物超 所值的服务。



# CONTACT US: 联系方式:

Company name: 公司名称:

DLS - Trans Ltd. Sp. z o.o.

Address: 地址:

ul. Modlińska 3, 81-260 Gdynia

Telephone: 电话号码:

+48 58 667 33 30

E-mail address: 电子邮件: m.bielawa@dls-logistics.pl







Company Handel i Minerały Nowak was founded in April 2011. As the only one in Poland, is engaged in the sourcing, processing and sale of natural aggregates delivered from the deposit located on the Baltic Sea - "South Shoal Central - Southern Baltic."

We produce the highest quality construction aggregates, which find their use in the most demanding projects of the region of Pomerania.

Daily sales varies at the level of 3,000 tons of finished product, which is about 120 dump trucks. Because of the attractiveness of our location we are able to accept and release of goods forwarding sea, road and rail at 10,000 tons per day.

We work with major companies in the construction industry. Our partners include Strabag, Skanska, Budimex, OHL, Cemex, FCC Construction, CRH Group Companies.

Handel i Mineraly公司成立于2011年4月。作为波兰的唯一个公司,我们从事收购,加工和销售在波罗的海资源丰富的自然石料——"南方浅滩中环-南波罗的海"。我们生产最好质量的建筑材料。我们的材料在滨海省最苛刻的项目中被大量使用。

成品日销售量维持在3000吨的水平,约为120 卡车。因为优越的 地理位置,我们可以完成每日10000吨海运,陆运,和铁路运输的 吞吐量。

我们同建筑行业的主要公司都有合作,包括Strabag, Skanska, Budimex, OHL, Cemex, FCC Construction, CRH Group Companies.



# <u>CONTACT US:</u> 联系方式:

Company name: 公司名称:

Handel i Minerały Nowak Sp. z o.o. Sp. k.

Address: 地址:

ul. Knyszyńska 16A/2, 80-180 Gdańsk

E-mail address: 电子邮件:

biuro@kruszywo.net



